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Η εικόνα της πίστης
Άγιος Νεκτάριος Επίσκοπος Πενταπόλεως

Πόσο ωραία είναι η εικόνα του πιστού! Πόσο θαυμαστή η χάρη της! Το κάλλος της 
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σε γοητεύει, το δε ύφος της εκφράζει την εμπιστοσύνη του πιστού προς τον Θεό. Η 
γαλήνη που είναι απλωμένη στην μορφή της εκφράζει την ειρήνη της ψυχής.
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